
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vikartovce 

 ktoré sa konalo v piatok 23.02.2024 o 18.00 hodine  

v obradnej miestnosti Obecného úradu vo Vikartovciach 
_____________________________________________________________________ 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ, schválenie programu a ustanovenie overovateľov zápisnice. 

2. Správa o činnosti DHZo Vikartovce za rok 2023 a Tematický plán práce na rok 2024. 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

4. Výdavky obce od 01.01.2024 do 31.01.2024. 

5. Prerokovanie návrhu na zmenu rozpočtu obce Vikartovce na rok 2024 rozpočtovým 

opatrením č. 1/2024. 

6. Návrh, prejednanie a schválenie VZN obce č. 1/2024 – zmena poplatku v ŠKD. 

7. Vyúčtovanie Pohostinskej činnosti pri OcÚ Vikartovce za rok 2023. 

8. Správy o činnosti jednotlivých komisií za obdobie od posledného zasadnutia OZ – 

predsedovia. 

9. Rôzne: 

a) majetkoprávne vysporiadanie pozemkov športový areál Pod hoľou. 

b) ostatné žiadosti, sťažnosti a návrhy poslancov a občanov. 

c) diskusia.  

10.  Záver zasadnutia. 

     

K bodu č. 1 

 Zasadnutie otvoril starosta obce Mgr. Jozef Švagerko, privítal prítomných poslancov 

a hostí. Poslanci Ján Baran, Ing. Ján Bukovina a hlavná kontrolórka obce Mgr. Zuzana Ujčíková 

sa ospravedlnili z účasti na OZ, čo poslanci vzali na vedomie. Účasť poslancov bola v počte 7, 

čím bolo zastupiteľstvo uznášania schopné. Za overovateľov zápisnice boli ustanovení poslanci 

Mgr. Matej Kurilla a Marián Barilla. Starosta predložil návrh programu zasadnutia a dal 

o programe hlasovať. Všetci prítomní poslanci návrh programu schválili bez zmien.   

ZA hlasovalo 7 poslancov – Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman 

Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef Švagerko. 

 

K bodu č. 2 

 Veliteľ Dobrovoľného hasičského zboru obce Vikartovce p. Jozef Ludvig predložil v 

tomto bode Správu o činnosti DHZO za rok 2023. Poslanci sa so správou oboznámili a vzali ju 

na vedomie bez pripomienok. Správa veliteľa DHZ obce tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.

  

Spolu so správou, predložil veliteľ aj Tematický plán práce DHZ obce Vikartovce na 

rok 2024. Rok 2024 sa bude niesť v duchu osláv storočnice založenia hasičstva v našej obci, 

deň osláv je stanovený na sobotu 29.06.2024. Veliteľ a predseda zboru pozvali vedenie obce na 

oslavy pri tejto príležitosti, kde prijala pozvanie aj štátna tajomníčka Ministerstva vnútra SR 

JUDr. Lucia Kurilovská. Ďalšie akcie organizované dobrovoľným hasičským zborom v obci sú 

plánované na 15. a 16.06.2024 a v mesiaci november 2024. Oslavy 100. rokov hasičstva 

v okrese budú 11.05.2024 v Poprade. Poslanci navrhli spropagovať akcie hasičov na webe 



obce, ako aj prostredníctvom miestneho rozhlasu. Vedenie DHZ vzalo návrh poslancov na 

vedomie. Tematický plán práce DHZ obce Vikartovce na rok 2024 poslanci schválili, spolu 

s uloženými úlohami a tento plán práce je prílohou č. 2 zápisnice.  

ZA hlasovalo 7 poslancov – Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman 

Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef Švagerko. 

  

K bodu č. 3 

 Ku kontrole plnenia uznesení OZ dňa 26.01.2024 uvádzam: 

- uzatvorenie zmluvy  so spoločnosťou Slovak Parcel Service s.r.o. Ivanka pri Dunaji 

o prenájme pozemku vo vlastníctve obce vo výmere 1m2 na umiestnenie samoobslužného 

balíkoboxu – v riešení; alternatíva umiestniť box na ulici Hlavnej v priestranstve obecného 

trhoviska na dolnom konci obce, spolu s boxom od spoločnosti Packeta, ktorý je v súčasnosti 

pri nákupnom stredisku COOP Jednoty v centre obce. Starosta sa pokúša spojiť so 

spoločnosťou Packeta, ktorá sa zatiaľ k danej otázke nevyjadrila. Alternatívy umiestnenia, 

spolu s návrhom nájomnej zmluvy, sú uvedené v prílohe č. 3 tejto zápisnice.  

- mobilné kontajnerové zariadenie so sociálnym zázemím, ktoré bude slúžiť ako šatne pre 

MOPS – zarezervované. 

- uzatvorenie nájomnej zmluvy s UPS Vikartovce k umiestneniu detského ihriska v lokalite na 

ulici Lesnej – vyriešené, nájomná zmluva účinná od 19.02.2024. 

- rokovanie s vlastníkmi pozemku COOP Jednota Poprad a p. Buliščák Poprad o prenájom 

pozemku v rámci rekonštrukcie kruhového objazdu – v riešení.  

Poslanci vzali uvedené informácie na vedomie bez pripomienok. 

 

K bodu č. 4 

V tomto bode boli prejednané výdavky a platby Obce Vikartovce, fakturačné aj 

pokladničné, za obdobie od 01.01.2024 do 31.01.2024. Poslanci vzali výdavky, ako aj 

informácie starostu obce k jednotlivým výdavkom, na vedomie. Uvedené výdavky tvoria 

prílohy č. 4/1, a 4/2 tejto zápisnice.  

 

K bodu č. 5 

V bode č. 5 bol poslancom predložený Návrh na zmenu rozpočtu Obce Vikartovce na 

rok 2024 rozpočtovým opatrením č. 1/2024 v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách. V 

návrhu boli zvýšené bežné príjmy, zvýšené boli aj bežné a kapitálové výdavky a v rámci 

kapitálových výdavkov došlo k presunu financií medzi jednotlivými položkami. Poslanci 

zmenu rozpočtu prejednali a schválili. Návrh zmeny rozpočtu obce tvorí prílohu č. 5 tejto 

zápisnice. 

ZA hlasovalo 7 poslancov – Marián Barilla,Gabriel Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman 

Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef Švagerko. 

 

K bodu č. 6 

 Na základe požiadavky ZŠ s MŠ Vikartovce bolo predložené na prerokovanie 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Vikartovce č. 1/2024 o financovaní školského zariadenia 

– školského klubu detí (ŠKD) so sídlom na území obce Vikartovce, ktorým sa mení Všeobecne 

záväzné nariadenie obce Vikartovce č. 1/2018 o zriadení a financovaní školského zariadenia – 

školského klubu detí (ŠKD) so sídlom na území obce Vikartovce. Vedenia školy požiadalo 

o zvýšenie príspevku zo strany zákonného zástupcu žiaka v uvedenom zariadení. Poslanci 



o VZN hlasovali a všetci prítomní nariadenie schválili s účinnosťou od 01.04.2024. Návrh VZN 

a materiály školy k prerokovanému nariadeniu sú prílohou č. 6 tejto zápisnice.  

ZA hlasovalo 7 poslancov – Marián Barilla,Gabriel Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman 

Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef Švagerko. 

 

K bodu č. 7 

 Vedúca Jedálne pre Pohostinskú činnosť pri Obecnom úrade vo Vikartovciach, Mgr. 

Pavlina Jakubcová, v tomto bode predložila vyúčtovanie hospodárenia jedálne za obdobie roka 

2023. Poslanci predmetné vyúčtovanie prerokovali a podali námietku, na základe podnetov 

občanov obce, k výške ceny za smútočné posedenie – kar, ktorá je dosť vysoká. Zároveň 

poslanci poverili starostu obce, v spolupráci s vedúcou Pohostinskej činnosti Mgr. Jakubcovou, 

prepočítať oprávnené náklady na kar, porovnať s okolitými obcami a následne upraviť cenu, 

s informovaním poslancom OZ na najbližšom zasadnutí OZ. Poslanci vzali na vedomie 

uvedený dokument s uloženou pripomienkou a  tento je prílohou č. 7 tejto zápisnice.   

K bodu č. 8 

 Predsedovia jednotlivých komisií predložili správy o činnosti komisie nasledovne: 

-  o činnosti športovej komisie informoval starosta obce, z dôvodu neúčasti predsedu Ing. 

Jána Bukovinu. Obecný futbalový klub pokračuje v zimnej príprave jednotlivých družstiev. 

Mužstvo dospelých absolvuje tréningový proces a to 3-4 tréningy týždenne na umelej tráve 

pri ZŠ Vikartovce a telocvični ZŠ Vikartovce a ZŠ Spišské Bystré. Doposiaľ odohrali 2 

zápasy, proti Palúdzke a proti Širokému, pričom obe stretnutia skončili remízou. 

V uplynulom období sa uskutočnil turnaj žiakov U-15, kde naši chlapci skončili na 3. mieste. 

Dňa 24.02.2024 sa uskutoční turnaj žiakov U-11 v Kežmarku.  

- Jozef Švagerko, ako predseda kultúrnej komisie, informoval o výročnej členskej schôdzi 

OZ Prameň Hornádu, v rámci ktorého pôsobí Folklórna skupina Vikartovčan. Schôdza sa 

konala v sobotu 10.02.2024. Na členskej schôdzi sa uskutočnili nové voľby vedenia 

občianskeho združenia. Za vedúceho a štatutára bol opätovne zvolený Jozef Švagerko, 

zástupca vedúceho Marián Barilla. Zároveň bol predložený plán práce združenia na rok 

2024. Jednotlivé vystúpenia sa uskutočnia na základe predložených požiadaviek zo strany 

usporiadateľov okolitých, ale aj vzdialenejších obcí. Taktiež občianske združenie 

vypracovalo projekt na ozvučenie kinosály kultúrneho domu a požiadalo o dotáciu cez 

výzvu poslancov PSK. Poslanec Mgr. Matej Kurilla vystúpil s požiadavkou vyriešenia 

odvetrávania kinosály KD. Pri akciách a naplnení kapacity hľadiska je potrebné vetrať, 

nakoľko je tam zlý vzduch. V budúcnosti sa bude komisia, spolu s vedením obce, týmto 

návrhom zaoberať. 

- predseda komisie pre ochranu životného prostredia a verejný poriadok Mgr. Kurilla 

informoval o činnosti komisie s tým, že členovia pracujú na rozbehnutých akciách. Zároveň 

poprosil starostu, aby mu mailom zaslal informácie k množstvám odpadov za roky 2022 

a 2023, ktoré budú zapracované do letáčiku pre občanov o odpadoch. Starosta v rámci tohto 

bodu o činnosti komisie informoval o rokovaní s vedením SVP a Správy a údržby ciest 

ohľadom havarijného stavu mosta cez rieku Hornád pri rodinnom dome Štefana Lajoša 

a o stave štátnej cesty III/3074 v smere na Liptovskú Tepličku, kde sa vylieva voda 

z priekopy a poškodzuje komunikáciu. Ďalším problémom je množstvo krovín na brehu 

toku, v ktorých sa zachytávajú nečistoty a nánosy, čím dochádza k podmáčaniu uvedenej 

cesty. Pozemky v okolí štátnej cesty III/3074 sú vo vlastníctve UPS Vikartovce. Starosta sa 

zoberá daným problémom, v spolupráci s vedením UPS Vikartovce.  



- predseda stavebnej komisie informoval, že od posledného zasadnutia OZ komisia 

nezasadala. 

 

K bodu č. 9 

      V rôznom boli prejednané nasledovné záležitosti:  

- starosta obce predložil poslancom žiadosť o majetko-právne vysporiadanie pozemkov 

športového areálu Pod hoľou v k.ú. Vikartovce. Jedná sa o žiadosť Justíny Muránskej, 

Levočská 21, Spišská Nová Ves, ktorá požaduje vyššiu kúpnu cenu. Poslanci sa s predloženou 

žiadosťou oboznámili a jednomyseľne schválili nasledovné: 

- odkúpenie časti pozemkov v k.ú. Vikartovce parcela KN-C č. 1545/19 – orná pôda 

o celkovej výmere 569 m2 s podielom v 2/48 čo predstavuje 23,71 m2, parcela KN-E č. 

1340/1 – orná pôda o celkovej výmere 45 m2 s podielom v 2/48 čo predstavuje 1,88 m2 

a parcela KN-E č. 1340/2 – orná pôda o celkovej výmere 92 m2 s podielom v 2/48 čo 

predstavuje 3,83 m2 vo vlastníctve Justíny Muranskej, bytom Levočská 21, 052 01 Spišská 

Nová Ves, čo predstavuje celkovú výmeru 29,42 m2 za 10,00 €/m2, t. j. za celkovú kúpnu 

cenu 294,20 € (slovom: dvestodeväťdesiatštyri 20/100 eur) 

v prospech Obce Vikartovce formou kúpno-predajnej zmluvy. Jedná sa o prípad osobitného 

zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov. Dôvod osobitného zreteľa je skutočnosť, že uvedený pozemok je situovaný 

v športovom areáli Pod hoľou a bude slúžiť ako športový a oddychový areál občanom obce 

Vikartovce. Poslanci súhlasili s vyššie uvedeným majetko-právnym vysporiadaním pozemku.  

ZA hlasovalo 7 poslancov – Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman 

Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef Švagerko.   

- vlastník pozemku v areáli Pod hoľou v k.ú. Vikartovce Dominik Orolín, Spišské Bystré 

požaduje za majetkoprávne vysporiadanie svojho podielu vo výmere 12,61 m2 kúpnu cenu vo 

výške 50,00 € za meter štvorcový. Starosta obce, spolu s poslancami, budú pracovať na dohode 

o nižšej kúpnej ceny za uvedený pozemok.    

- Spišská katolícka charita Spišská Nová Ves požiadala v zmysle § 75 ods. 1 zákona č. 448/2008 

Z. z. o sociálnych službách v znení neskorších predpisov o poskytnutie finančného príspevku 

na prevádzku v zariadení denného stacionára Domu Charitas sv. Martina vo Vikartovciach. 

Denný stacionár navštevuje 7 občanov obce Vikartovce. Požadovaný príspevok je vo výške 

14,00 €/klient/mesiac. Celkový príspevok na rok 2024 predstavuje čiastku 1 176,00 €. Poslanci 

žiadosť prerokovali a všetci prítomní poslanci schválili poskytnutie príspevku na základe 

uzatvorenej zmluvy a to jednorazovo prevodom na účet Spišskej katolíckej charity. Žiadosť je 

uvedená v prílohe č. 8 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 7 poslancov – Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman 

Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef Švagerko.   

-  starosta obce predložil poslancom stavy bankových účtov obce Vikartovce k 22.02.2024, 

ktoré poslanci vzali na vedomie a tieto tvoria prílohu č. 9 tejto zápisnice.  

- v rôznom starosta predložil poslancom aj nižšie uvedené požiadavky, návrhy a informácie 

nasledovne: 

 Dobrovoľný hasičský zbor obce vypracuje plán preventívnych kontrol v obci 

Vikartovce, ktorý je potrebné zaslať do 20.04.2024 OHaZZ Poprad na základe 

požiadaviek vyplývajúcich z vykonanej kontroly. 

 Informácia o stave hasičského mercedesu Unimog, o ktorý hasiči požiadali formou 

bezodplatného prevodu – Gabriel Bukovina informoval, že technický stav vozidla je 

dobrý resp. nie je potrebné vykonať žiadne rozsiahle opravy resp. investície.  



 Budovanie priepustov na hornom konci obce ul. Hlavná smerom k Vikartovskej 

agrárnej spoločnosti – spracovaná je projektová dokumentácia, ktorá je podkladom 

pre stavebný úrad k vydaniu potrebného povolenia. 

 Píla Urbárskeho pozemkového spoločenstva Vikartovce – 20.02.2024 sa uskutočnilo 

ústne pojednávanie, kde boli splnené všetky zákonné požiadavky pre následné 

vydanie kolaudačného rozhodnutia a povolenia užívania stavby.  

 Projekt protipovodňová nádrž – je spracovaný rozpočet – výška rozpočtovaných 

nákladov 62 313,60 € s DPH. 

 Prebiehajú práce na obstarávaní passportu dopravného značenia, kde je už 

spracovaný projekt a následne budú obstarané dopravné značky. 

Poslanci vzali informácie starostu obce na vedomie.  

 

- zo strany poslancov boli predložené návrhy, žiadosti a pripomienky občanov obce 

nasledovne: 

 poslanec Gabriel Bukovina:  

-zistiť cenu dopravného zrkadla, príp. zistiť cenu od Správy a údržby ciest 

Poprad, 

- potreba upratania kamienkov na miestnych komunikáciách, 

- kontrola teploty v miestnosti ubytovania šoférov SAD v hasičskej zbrojnici  – 

vykonáva prevádzkový pracovník p. Beneš – všetko je v poriadku, 

- odtrhnuté káble v obci - Wifi pre teba - pred RD Mareka Kubova a Jána 

Bukovinu na ulici Hlavnej – zistiť situáciu a nahlásiť príslušnej organizácii, 

- hasičský areál – zistiť prenájom pozemkov od UPS – starosta sa danou otázkou 

zaoberá a rieši ju s vedením UPS Vikartovce. 

 poslanec Mgr. Martin Šefc: 

- zabezpečiť tankovanie do hasičských vozidiel v prípade jazdy dotankovanie, 

- zabezpečiť zmenu dopravného značenie autobusovej zastávky na dolnom konci 

obce na miesto ostrovčeka vystupovania z autobusov, 

- napísať žiadosť na SVP Košice s požiadavkou vyčistenia toku rieky Hornád od 

nánosov v úsekoch pod mostami v celom toku rieky, za rodinným domom 

Martina Mirku a na ulici Nižnej pri rodinnom dome Jozefa Bobáka ml., 

- upratať posypový materiál z koryta rieky pri COOP Jednote na ulici Hlavnej, 

- zabezpečiť vyčistenie šachty na zvod povrchových vôd na ulici Hlavnej pred 

RD Šimona Stasa, 

- zistiť stav skládky a likvidáciu stĺpov elektrického vedenia a aj vykonania 

terénnych úprav terénov po rekonštrukcii vedenia vysokého napätia v obci. 

 poslanec Mgr. Matej Kurilla: 

- požiadavka vysypania kontajnera v chatovej lokalite Vikartovský mlyn, 

- vykonať terénne úpravy miestnych komunikácií po osadzovaní káblov optiky 

spoločnosťou T-com,  

- zabezpečiť prístrešok pre parkovanie obecnej techniky – možnosť zakúpenia 

oblúkovej haly, 

- merač rýchlosti - žiadosť na nadáciu Allianz bola podaná, čaká sa na 

schválenie, zasadnutia nadácie a schvaľovanie sa uskutočňuje každé 3 mesiace, 

- pripomienka výstavby, resp. zapojenia sa do výzvy zameranej na budovanie 

zberných dvorov, resp. spracovania projektovej dokumentácie k zbernému 

dvoru pre zapojenie sa do aktuálnej výzvy (do 31.5.2024) o ktorej nás 

informoval Gabriel Bukovina – starosta informoval, že treba nájsť projektanta 

na spracovanie projektovej dokumentácie, 



- kamerový systém - vyžiadanie cenových ponúk a následné zaslanie starostovi obce 

názvy firiem, ktoré sa danou problematikou v okrese Poprad zaoberajú, 

- informácia o stave chodníka okolo hlavnej cesty – starosta informoval, že daná 

investícia je v riešení, bol spracovaný polohopis a výškopis p. Grígerom, taktiež bolo 

uskutočnené výberové konanie formou prieskumu trhu – výsledok výber projektanta 

p. Žáka, ktorému bola zaslaná objednávka na spracovanie projektovej dokumentácie. 

 

 Poslanci v rôznom navrhli starostovi riešiť otázku stavebného úradu a to konkrétne 

dlhých lehôt vybavovania žiadostí.  

Poslanci, ako aj starosta obce, vzali predložené návrhy a pripomienky na vedomie a vedenie 

obce, v spolupráci s pracovníkmi obecného úradu, sa budú ich riešením zaoberať. 

 

K bodu č. 10 

 Na záver zasadnutia starosta poďakoval prítomným a hosťom za účasť. 
 

 

 

 

Overovatelia zápisnice 

 

Meno a priezvisko  Podpisový záznam 
 
 
 

Marián Barilla   ............................................      
 

Mgr. Matej Kurilla  ............................................           
 
 
 
 
 
 
 

         Mgr. Jozef Švagerko 

                 starosta obce 

 

 

 

 

Zapísala: Anna Citriaková 

 vo Vikartovciach 01.03.2024 

 
 


